
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van ’s-Hertogenbosch  
Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 71 RvO ruimte voor nieuwe ondernemers en bedrijven 
 
Geacht College van B&W,  
 
Op 22 januari jl. meldde het Brabants Dagblad dat chipproducent Nexperia interesse had om 
te verhuizen van Nijmegen naar ’s-Hertogenbosch. Als we de berichtgeving voor waar 
mogen aannemen dan heeft de directie serieuze plannen om naar onze gemeente te komen 
en er zou al een eerste oriënterend gesprek met de gemeente ’s-Hertogenbosch zijn 
gevoerd. De Bossche VVD juicht de komst van grote (ICT-)bedrijven als deze zeer toe, een 
bedrijf als Nexperia zou de werkgelegenheid in onze stad en de ontwikkeling van het 
Innovatiekwartier een enorme boost kunnen geven. 
 
Naar aanleiding van de deze berichtgeving heeft de Bossche VVD de volgende vragen: 
 

1. Heeft het College kennisgenomen van de berichtgeving in het Brabants Dagblad 22 
januari jl. en kan zij bevestigen dat er al een eerste gesprek heeft plaats gevonden? 

2. Hoe staat de gemeente ’s-Hertogenbosch tegenover de komst van Nexperia naar 
onze gemeente? 

3. Nexperia zou overwegen 50 miljoen euro te steken in een nieuwe vestiging. Over 
hoeveel mogelijke nieuwe arbeidsplaatsen gaat het en welke locaties heeft u als 
gemeente hiervoor in de aanbieding?  

4. Bent u het met ons eens dat de komst van Nexperia een grote opsteker is voor onze 
lokale economie en dat we er alles aan moeten doen om dit bedrijf naar ‘s-
Hertogenbosch te halen? Wat kunt u, naast een geschikte locatie, Nexperia allemaal 
bieden om hen over te halen en bent u hiertoe ook bereid? 

 
Nexperia geeft aan dat goede infrastructurele verbindingen en bereikbaarheid meespelen in 
hun afwegingen om naar ’s-Hertogenbosch te verhuizen. 
 

5. Bent u het met ons eens dat investeringen in het spoor, een internationale 
treinverbinding, de verbreding van de A2 tussen de knooppunten Empel & Deil en 
goede parkeergelegenheden bijdragen aan een beter vestigingsklimaat? Bent u dan 
ook bereid zich hiervoor consequent in te spannen en dit belang te blijven 
benadrukken in zowel Den Haag als Brussel? 

 
Namens de Bossche VVD, 
Eddie Altenburg-Collin 
 


